
Tárgy: Interpelláció a Mázsa téri multifunkcionális sportkomplexummal kapcsolatban 
 
Tisztelt Polgármester Úr!  
 
Interpellációt szeretnék benyújtani Kőbánya Polgármesterének címezve a soron 
következő, december 19-i képviselő-testületi ülés napirendjéhez. 
 
Az interpelláció címe:  Dupla vagy semmi? Kérdések a Mázsa térre tervezett 
sportkomplexum kapcsán 
 
Az interpelláció szövege: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! 
 
Szeretném egy idézettel kezdeni. 
 
"Sem az építését sem a működtetését nem a kerület fizeti. De kerületi iskoláink és a 
kerületi gyerekek is fogják használni" Facebook-bejegyzés, március 3. Weeber Tibor 
alpolgármester úrtól 
 
És valóban, mi is úgy tudjuk, hogy a Mázsa téri sportkomplexumot a magyar állam építi 
és a magyar állam fogja üzemeltetni, tehát nem a kőbányai önkormányzat. 
Szeretném külön kezelni az 500 férőhelyes lelátóval rendelkező versenyuszoda és a 
háromezres sportcsarnok ügyét. Már a sportuszodával kapcsolatban is voltak, vannak 
fenntartásaink. Magam például nagyon sok kőbányai nyugdíjassal beszélgettem, akik 
ugyan türelmetlenül és az elhúzódó munkák miatt értetlenkedve várják az Újhegyi 
uszoda megnyitását, de egyetlen olyan kőbányai nyugdíjassal sem beszéltem, aki 
igényelte volna, hogy 500 néző figyelje őt és szurkoljon neki, miközben úszik. 
De kétségtelen tény: legalább egyértelműen tudjuk, hogy ebben a létesítményben mi fog 
történni. Úszni fognak benne. Hogy kik, az egy jó kérdés, de mindent el fogunk követni, 
hogy a kőbányai emberek, kőbányai iskolások - is - úszhassanak benne. 
A sportcsarnok keményebb dió. Miközben hangosan csilingelve ürül a kassza a tervek 
készítése miatt, semmilyen konkrét információt nem lehet tudni, hogy kik és mire fogják 
használni a létesítményt. És hogy milyen kőbányai kötődésű sporttevékenység fog ott 
zajlani, na erről még lövésünk sincsen. 
Mindezek alapján kérdezem, hogy mennyi önkormányzati forrás került a Mázsa téri 
sportkomplexum kapcsán elköltésre eddig, különös tekintettel arra, hogy egy tavalyi 
költségvetési dokumentumban ez szerepel: 
"Mázsa téri multifunkcionális sportcsarnok és uszoda fejlesztési hitel/felvett hitel 
összege: 1.632.385.000 forint." 
Kérdezem továbbá, hogy van-e, lehet-e fogadókészség az építtető részéről arra, hogy a 
versenyuszoda igen, de a sportcsarnok ne épüljön meg a Mázsa téren? 
 
Amennyiben az interpelláció a formai és tartalmi követelményeknek egyaránt megfelel, 
kérem annak napirendre tűzését. 
 
Üdvözlettel 
 
Kovács Róbert 
képviselő 


	Tárgy: Interpelláció a Mázsa téri multifunkcionális sportkomplexummal kapcsolatban

